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Velkommen! 
 

Kjære medlem, velkommen til Generalforsamlingen til NTNUI Langrenn. 
Generalforsamlingen er foreningens høyeste myndighet og alle medlemmer har 
stemmerett. 

 

Velkommen skal du være, og hjertelig takk for oppmøtet! 

 

Kos deg med kveldens innhold 

 

 

Med vennlig hilsen,  

Styret i NTNUI Langrenn<3 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

     LANGRENN  
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Kake, kaffe og brus 

Sjekke at alle stemmeberettigete deltakere har gyldige 
medlemskap i NTNUI.  

1. Saksliste 

1.1 Godkjenne de stemmeberettigede 

 

Saksfremlegger:  Herborg Skjelle

 
Saksnotat: Alle med gyldig medlemskap i NTNUI Langrenn har rett til å stemme. For at 
møtet skal være stemmeberettiget må det møte minst like mange personer som det er i 
styret (9 stk.). 
 
Forslag til vedtak: Generalforsamlingen godkjenner de stemmeberettigede. 
 
Referat: Det ble registrert totalt 54 personer til stede på generalforsamlingen, hvorav 
50 fysisk og 4 digitalt. 53 av disse var stemmeberettigede. 
 
Notat: Forsamlingen var enstemmig i alle saker. Sakene ble vedtatt gjennom 
akklamasjon.  
 
Vedtak: Ingen innsigelser. Vedtak godkjent. 
 

1.2 Godkjenne innkalling, saksliste og forretningsorden 

1.2.1 Innkalling 

 

Saksfremlegger: Styret ved   Herborg Skjelle

 
Saksnotat: Innkalling til kveldens generalforsamling ble sendt ut innen de frister satt av 
Norges Idrettsforbund, og gjennom langrennsgruppas gjeldende 
kommunikasjonskanaler 
  
Forslag til vedtak: Generalforsamlingen godkjenner innkallingen  
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Referat: Innkallingen ble sendt innen fristen. 
 
Vedtak: Ingen innsigelser. Vedtak godkjent. 

 

1.2.2 Saksliste 

Saksfremlegger: Styret ved  Herborg Skjelle

 

Saksnotat: Saksliste ble sendt ut innen fristen på én uke før Generalforsamlingen, og 
inneholder nødvendig informasjon. 

Forslag til vedtak: Generalforsamlingen godkjenner saksliste.  

 
Referat: Sakslisten ble sendt innen fristen. 
 
Vedtak: Ingen innsigelser. Vedtak godkjent. 

 

1.2.3 Forretningsorden 

Saksfremlegger: Styret ved  Herborg Skjelle

 
Saksinfo: Generalforsamlingen styres av ordstyrer. Talerekkefølge, innlegg, 
kommentarer og lignende styres dermed av ordstyrer. Det er i utgangspunktet ingen 
begrensing på taletid, det vil her utøves skjønn. 
 
Forslag til vedtak: Generalforsamlingen godkjenner innkallingen  
 
Referat: Forretningsorden ble presentert. 
 
Vedtak: Ingen innsigelser. Vedtak godkjent. 

 

1.3 Valg av ordstyrer, referent og to desisorer 

 

Saksfremlegger:  Herborg Skjelle

Saksnotat: Etter vedtektene 

Forslag til vedtak:  Dirigent:  Herborg Skjelle

Referent: Martin Bjellum 
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Desisor: Dina Lidahl Lillejordet 

Desisor: Marie Laukli 

 

Referat: Dirigent, referent og desisorer ble presentert.  

 

Vedtak: Ingen innsigelser. Vedtak godkjent. 

 

1.4 Gjennomgang og behandling av årsberetning 2024 

1.4.1 Årsberetning 
 

Saksframlegger: Styret v/ Leder  Herborg Skjelle

 
Vedlegg 4: Styrets årsberetning  
 
Forslag til vedtak: Generalforsamlingen godkjenner årsberetningen 2024 
 
Referat: Årsberetningen (vedlagt) ble gjennomgått av styret. Hvert styremedlem 
presenterte og oppsummerte sitt arbeid gjennom opplesning fra deres respektive 
delkapittel i årsberetningen. 
 
Det ble stilt spørsmål fra forsamlingen. Disse omhandlet 

- hvorfor ulike medlemstall mellom Google Forms og nettside 
- klubbekledning med utdaterte sponsorer (konklusjon: bruk tøy som før) 
- arbeid med ny hovedsponsor 
- hvorfor NTNUI Langrenn ikke ble inkludert i NTNUI Orientering sin nye 

sponsoravtale med Multiconsult 
- sponsorforhandlinger med Anlegg Øst 
- daglig drift av langrennsgruppa uten hovedsponsor 
- fremtidig sponsorarbeid 
- fordeling av midler mellom teamet og ordinære medlemmer 

 
Styret svarte godt på alle spørsmål. 
 
Generalforsamlingen applauderte styret sitt arbeid det siste året. 
 
Vedtak: Vedtak godkjent. 
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1.5 Gjennomgang og behandling av årsregnskap 2024 

Saksframlegger: Styret v/ økonomiansvarlig  Line Næss

 
Vedlegg A: NTNUI Langrenn balanse 2024  
Vedlegg B.: NTNUI Langrenn resultat 2024 
 
Forslag til vedtak: Generalforsamlingen godkjenner årsregnskapet 2024 
 
Referat: Årsregnskapet (vedlegg A og B) ble gjennomgått av økonomiansvarlig. 
Regnskapet viste et negativt resultat på - 19 500 kr. Dette skyldes i grove trekk at 
hovedsponsor har trukket seg og ikke betalt siste sponsorsum, i tillegg til at ting har 
blitt dyrere. Den dårligere økonomien har spesielt rammet teamet, egenandel på 
samlinger for vanlige medlemmer og refusjon på skirenn.  
 
Det ble stilt spørsmål fra forsamlingen angående ulike poster i regnskapet. Disse ble 
godt besvart av økonomiansvarlig, nestleder og leder.  
 
Vedtak: Ingen videre innsigelser. Vedtak godkjent. 
 
 

1.6 Gjennomgang og behandling av budsjett 2025 

Saksframlegger: Styret v/ økonomiansvarlig  Line Næss

 
Vedlegg C: NTNUI Langrenn budsjett 2025 
 
Forslag til vedtak: Generalforsamlingen godkjenner budsjettet for 2025 
 
Referat: Budsjett 2025 (vedlegg C) ble gjennomgått av økonomiansvarlig. Budsjettet 
viste at man må kutte på flere poster. Dette gjelder spesielt Blikjent-trening, som 
tidligere har vært sponset av Sweco. Selv med dårligere økonomi, er målet til gruppa å 
opprettholde det gode tilbudet.  
 
Det ble stilt spørsmål fra forsamlingen angående ulike poster i budsjettet. Disse ble godt 
besvart av økonomiansvarlig, nestleder og leder.  
 
Vedtak: Ingen videre innsigelser. Vedtak godkjent. 
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1.7 Innkomne saker 

 

1.7.1 Endring av vedtekter for påmelding 

Saksfremlegger: Styret ved leder  
 
Forslag: Ordinære medlemmer får som utgangspunkt førsterett på arrangementer med et 
begrenset antall plasser. Styret kan likevel velge å se bort fra prioritert påmelding for 
arrangementer hvor det er hensiktsmessig. Styret får mulighet til forhåndspåmelding på 
arrangementer med et begrenset antall plasser, og har disposisjon til å forhåndspåmelde andre ved 
behov. 
 

 
Bakgrunn for forslag: Slik vedtekten står nå, vil det bety at alle arrangementer med 
antallsbegrensning er prioritert for ordinære medlemmer. På samlinger og utenlandsturer er det 
å prioritere ordinære medlemmer et viktig tiltak for å øke andelen ordinære medlemmer i 
klubben. I løpet av året arrangerer vi i tillegg en del sosiale sammenkomster og treninger. Disse 
må av og til også ha antallsbegrensning. Likevel bør sosiale aktiviteter, og vanlige treninger ikke 
påvirkes av denne vedtekten, fordi det er viktig for det sosiale miljøet i NTNUI at også de 
eksterne medlemmene våre inkluderes på slike arrangementer. Styret vil likevel fortsatt stå fritt 
til å gi ordinære medlemmer prioritet på andre arrangementer hvor de mener det er 
hensiktsmessig.  
 
Forslag til vedtak: Generalforsamlingen godkjenner endringsforslaget.  
 
Referat: Forslag og bakgrunn for forslag ble presentert. Det kom spørsmål og innspill fra 
forsamlingen. Disse ble godt besvart av leder. Et forslag til endring av vedtekter ble presentert av 
et medlem i forsamlingen. Dette gjaldt å presisere vedtektene ytterligere for å inkludere kjøring 
og gjelde for sosiale arrangementer. En slik presisering av vedtekter ble konkludert med å gi 
mindre handlingsrom for styret, og ble istedenfor anbefalt å skrives inn i gruppas retningslinjer. 
 
Vedtak: Ingen videre innsigelser. Vedtak godkjent. 

 

1.7.2 Endring av vedtekter for Langrennsstyret 

Saksfremlegger:  Thomas Haugen de Lange

 
Forslag:  
Vedtekter for langrennsstyret 
Generalforsamlingen refererer til den sentrale Generalforsamling, det viser til 
generalforsamlingen i hele NTNUI 
Årsmøtet refererer til langrennsgruppas Årsmøte, avholdt etter de gjeldende regler fra 
Generalforsamlingen og NIF. 
(Oppdatert etter vedtak på Ekstraordinært Årsmøte den 10.04.2024) 
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Gruppestyret- i denne forbindelse langrennsstyret 
1. Sammensetning av langrennstyret: 

1. Gruppeleder 
2. Nestleder 
3. Økonomiansvarlig 
4. Arrangementssjef 
5. Sosialsjef 
6. Sportslig ansvarlig 
7. Blæst- og materialansvarlig 
8. Websjef 
9. Marka-Rundt-sjef* 

2. Gruppestyret velges av Årsmøtet. Gruppestyret godkjennes av Generalforsamlingen. 
*Langrennsstyret får i 2024 fullmakt til å utnevne Marka Rundt-sjef. Dette gjelder til senest 
1. september 2024. Vervet har varighet frem til gjennomført Marka Rundt 2025. Ved Årsmøte 
i 2025 trekkes styrets fullmakt til å utnevne Marka Rundt-sjef. 
 
 
Bakgrunn for forslag: 
Fullmakten Langrennsstyret fikk i 2024 til å utnevne MR-sjef skal trekkes slik som bestemt på 
generalforsamlingen i 2024. 
 
Styrets betraktning: Styret støtter strykningen av noten, da dette var ment som et unntak for 
2024. 
 
Referat: Saksfremlegger presenterte endringen. Endringen hadde ingen praktisk betydning for 
det kommende styret, fordi den inkluderte en tidsbegrensning. Endringen ble godkjent. 
 
Vedtak: Ingen innsigelser. Vedtak godkjent. 
 
 

1.7.3 Endring av vedtekter for Krav til utøver (Vedtekter for Teamet) 

Saksframlegger:  Thomas Haugen de Lange

 
Saksinfo: 
Dette står i vedtektene:  
NTNUI-medlem og konkurrerer for NTNUI* 
● Løper stiller regelmessig på treninger og er en del av det sportslige miljøet i NTNU 
● Utøveren har kvalifisert seg til elitepulje i Birkebeinerrennet og/eller Vasaloppet 
tidligere år** 
● Topp motivert for å legge ned et godt treningsarbeid. 
● Villig til å reise og bruke flere helger (og evt. ukedager) på SkiClassics, eller norske 
turrenn. 
● Vilje og innsats til å fronte og drive laget utenom konkurransen 
● Studier og satsing skal være hovedprioritet. 
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*Om ikke utøver oppfyller disse kravene nå, er det anledning for å melde klubbovergang til 
NTNUI og bli en del av miljøet 
 
**Om ikke utøver oppfyller dette kravet, kan skjønn vises ved andre særlig gode resultater. 
 
Bakgrunn for forslag: 
Kravet om elitepulje i Birkebeinerrennet og/eller Vasaloppet kan føre til at mer enn gode nok 
utøvere ikke får tatt del på teamet. Ved å legge til denne endringen gir man litt mer spillerom 
for Teamets uttakskomité til å velge ut de best egnede utøverne. 
 
Styrets betraktning: 
Styret stiller seg bak forslaget. 
 
Referat: Saksfremlegger presenterte endringen.  
 
Vedtak: Ingen innsigelser. Vedtak godkjent. 
 
 

1.7.4 Endring av vedtekter for medlemskap 

Saksfremlegger:  Thomas Haugen de Lange

 
Saksinfo: 
NTNUI er Norges største idrettslag, og tilbyr over 80 idretter. NTNUI Langrenn er en av 
disse, og opererer med eget medlemssystem innad i gruppa. 
NTNUI Langrenn er videre tilknyttet Norges Skiforbund, som gjør at du kan løse skilisens 
gjennom oss, i tillegg konkurrere i NC, NM osv. 
Vi skiller mellom to medlemstyper, der dette avgjør i hvilken grad du mottar refusjon av oss, 
samt medlemspriser på våre samlinger. 
 
Ordinært medlem i NTNUI Langrenn (generell NTNUI-medlemskontingent betales hos 
Sit-idrett) 
 
Ordinært medlemskap innebærer at du har aktivt medlemskap i NTNUI, samt har meldt deg 
inn som medlem i NTNUI Langrenn. Et ordinært medlemskap forutsetter også at du 
konkurrerer for NTNUI under konkurranse. 
Et slikt medlemskap innebærer: 

a. Gir utøver anledning til å delta på treninger, samlinger, og annet opplegg i regi av 
NTNUI Langrenn 

b. Gir utøver anledning til å få medlemspris på samlinger/turer 
c. Gir utøver anledning til å søke refusjon for skirenn (opptil 85% dekkes) 
d. Gir i utgangspunktet prioritet foran eksterne type 1-medlemmer ved påmelding til 

antallsbegrensede 
arrangementer. Les mer under vedtekter for påmelding. med 30 eller færre plasser (for 
eksempel utenlandstur). 

e. Punkt b. og c. har krav om konkurrere for NTNUI (klubbskifte), utført 
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dugnadsenheter og rett bekledning. Les mer om refusjon og dugnad. 
 
Eksternt medlem i NTNUI Langrenn (generell NTNUI-medlemskontingent betales hos 
Sit-idrett) 

a. Gir utøver anledning til å delta på treninger, samlinger, og annet opplegg i regi av 
NTNUI Langrenn, men gir ikke tilgang til våre refusjonsordninger og medlemspriser. 
 
Bakgrunn for forslag: 
I mange år har den økonomiske situasjonen til langrennsgruppa vært god. Etter at Sweco har 
trukket seg ut som hovedsponsor er det viktig å sikre at vi ikke lover utøvere i klubben mer 
refusjon enn det som klubben har råd til. Her kommer et dilemma, hvordan skal refusjonen 
fordeles for sesongen 2024/25? Jeg ser for meg to muligheter: 

- Refusjon dekkes med en prosentandel som er felles for alle ordinære medlemmer i 
klubben. Langrennsstyret får 85/100 ganger denne prosentandelen.  
- Et problem med den ovennevnte ordningen for sesongen 2024/25 er at renn påmeldt 
før generalforsamlingen ble gjort da medlemmene etter vedtektene skulle få 85% 
refusjon av skirenn. En løsning på dette er å gi 85% (100% for styremedlemmer) på 
alle renn som er påmeldt eller gått innen generalforsamlingen og bruke metoden over 
for alle renn etter dette. 
 

Den andre endringen retter opp i gammel ordlyd som feilaktig ikke ble fikset etter 
generalforsamlingen i januar 2024 og legger til en henvisning til vedtekter for påmelding. 
 
Styrets betraktning: 
Tradisjonelt sett har NTNUI refundert 85% av startkontingenter for ordinære medlemmer. 75% 
støtte fås fra Hovedstyret (HS), og NTNUI har dekket de siste 10% selv. Støtten fra HS tildeles 
som ett stort beløp på bakgrunn av budsjettert støtte i forkant av sesong. Dermed trenger ikke 
det faktisk støttede beløpet å utgjøre akkurat 75%. I vedtektene til NTNUI langrenn står det at vi 
dekker 85%, uavhengig av om økonomien tillater det eller ikke. Til nå har økonomien vært god, 
og vedtekten har fått stå slik. Det siste året har vist at det er nødvendig å tilpasse 
refusjonssatsen. Dermed støtter vi forslaget om å endre ordlyden på denne vedtekten, slik at den 
tar høyde for klubbens økonomi.  
Det markerte i punkt d. kan strykes, ettersom det er utdatert.  
Styret vil også påpeke at det kan føre til noen vanskeligheter med rapportering av priser og 
føring av bilag dersom det skal gis en støttesats for skirenn påmeldt før generalforsamling, og en 
annen for påmelding gjort etter generalforsamling.  
 
Referat: Saksfremlegger presenterte endringen. Leder la til “i utgangspunktet” under punkt d. i 
vedtekten etter enighet fra forsamlingen.  
 
Vedtak: Ingen videre innsigelser. Vedtak godkjent. 

 

1.7.5 Endring av vedtekter for uttak til stafett 

Saksfremlegger:  Thomas Haugen de Lange
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Saksinfo:  
UK skal ta utgangspunkt i å ta ut 4 3 toppete lag for jenter, og 4 toppete lag for gutter. I 
uttaksprosessen skal UK legge vekt på resultater fra bestemte uttaksrenn, samt grad av 
oppmøte og resultat på trening. UK kan også bruke skjønn i de situasjoner der det er naturlig 
og hensiktsmessig, herunder inkluderes fordeling av løpere med FIS-lisens på en slik måte at 
det kan stilles flest mulige lag. 
 
Styret og UK skal i forkant av hver sesong peke ut gitte uttaksrenn, disse skal fortrinnsvis 
være Hyttekarusellrenn i begge stilarter, og kommuniseres tydelig. 
 
Bakgrunn for forslag: 
Hvorfor skal vi ha flere toppete guttelag enn jentelag? Endre disse til det samme for jenter og 
gutter. 
 
Styrets betraktning: 
Styret stiller seg bak forslaget om å ta ut like mange lag for gutter og jenter. Vi har de siste årene 
sett en stor oppsving i jenteandelen i klubben, og det er viktig at disse får like vilkår som 
guttene.  
 
Referat: Likestilling :) 
 
Vedtak: Ingen innsigelser. Vedtak godkjent. 
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2. Avgjørelser og avstemninger 

 

2.1 Valgkomitéens innstilling til nytt styre 2025 
 

Saksframlegger: Valgkomitéen representert v/Thomas Haugen de Lange, Inger Kvåle 
Gissinger og Odd Wæhre 

 

Saksinfo:  

Valgkomitéens innstilling til nytt styre: 

Leder: Julie Meinicke 

Nestleder: Lauritz Sogn-Larssen 

Økonomiansvarlig: Per Morten Finstad 

Sportslig ansvarlig: Mie Christine Stangeland Sørensen 

Marka Rundt-sjef: Tobias Horelt 

Blæst- og materialansvarlig: Thea Land 

Arr.kom-sjef: Ragnhild Søberg 

Sos.kom-sjef: 

- Vår: Ane Hagset Stavnesli 
- Høst: Brage Bjørnstad 

Web-sjef: Daniel Azagra Næss 

 

2.1.1 Framgangsmåte 

Ett og ett verv presenteres hver for seg, med innstilt kandidat til gitt verv. Vervene 
presenteres etter rekkefølgen de er listet opp over. Når et verv presenteres kan det skje 
to ting:  

1) innstillingen vedtas ved akklamasjon og innstilt kandidat blir innsatt  

2) En motkandidat melder seg, enten av seg selv eller fra et annet oppmøtende og 
skatterettslig medlem. Det medlem som blir oppnevnt som motkandidat kan velge å 
takke ja eller nei til vervet. Takkes det ja, må vedkommende holde en kort appell på 
maks 2 minutter.. Deretter kan den opprinnelige innstilte velge om hun/han vil stille 
imot motkandidaten, og må holde en appell om hun/han ønsker å stå fast ved 
innstillingen.  
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Etter de to appellene avholdes det et hemmelig, skriftlig valg hvor motkandidaten må ha 
>50% av stemmene for å vinne. Vinneren blir så vedtatt og innsatt ved akklamasjon.  

 

Valget av styret er i tråd med reglene som er å finne hos NIFs veileder for 
Generalforsamling. 

 

2.1.2 Foreta valg 

 
Saksfremlegger: Valgkomiteen, representert v/ Thomas Haugen de Lange, Inger Kvåle 
Gissinger og Odd Wæhre 
 
Forslag til vedtak: Årsmøtet godkjenner nytt styre. 
 
Referat: Valgkomiteen presenterte framgangsmåte og forslag til nytt styre. Hvert verv ble gått 
gjennom (slik rekkefølgen står i kapittel 2.1). Fra forsamlingen var det ingen som ønsket å benke 
seg selv eller andre som motkandidater.  
 
Vedtak: Ingen innsigelser. Det nye styret ble godkjent. 

 

3. Andre saker 

3.1 Eventuelt 

- Leder ble hedret med fine ord og overrekkelse av blomster for veldig god innsats i sitt 
verv.  

 

3.1.1 Avtroppende styre med en oppfordring 

Saksfremlegger: Styret ved leder  Herborg Skjelle

Saksinfo: Avtroppende styre oppfordrer alle til å bli med på å feire nytt langrennsstyre 
med en bytur. Det blir også vors! 

 

3.2 Møtekritikk 

- Ingen innvendinger. 
 

 

3.3 Den nye lederen får ordet  
- Den nye lederen ser fram til det kommende året, og gleder seg til å følge i hennes bror 

fotspor. 
- I tradisjon tro fikk den nye lederen en kasse øl av avtrappende leder.  
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4. Vedlegg 
 

4.1 Styrets beretning 

 

4.1.1 Styrets sammensetning 2024-2025 

Langrennsgruppas styre har det siste året bestått av følgende medlemmer: 

Leder:  Herborg Skjelle

Nestleder:  Martin Haarstad

Kasserer:  Line Næss

Sportslig ansvarlig:  Inger Kvåle Gissinger

Arr.kom-sjef:  Simen Fritzner Marie Laukli

Sos.kom-sjef:  Julie Meinicke

Blæst- og materialansvarlig:  Ane Hagset Stavnesli Martine Grøttum Engen

Webansvarlig:  Thomas Tefre

Marka-Rundt-Sjef:  Martin Haarstad Tobias Horelt

— 

Pro-team manager Team NTNUI Sweco:  

 Sesongen 23/24: Thomas Meinicke, Erling Owren 

 Sesongen 24/25: Lauritz Sogn-Larssen 

 

Underkomitéer  

Langrennsgruppa har en rekke underkomiteer, oppsummert her: 

 

Uttakskomité Team NTNUI Sweco (mai 2024 - mai 2025):  

Lauritz Sogn-Larssen, Dina Lidahl Lillejordet, Ludvig Vartdal og Guri Hulbak 

 

Uttakskomité stafett og NM (januar 2024 - januar 2025): 

Håkon Bakke Kjerstad, Astrid Arnesen og Audun Nesheim Hægeland 
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Valgkomiteen (november 2024 - januar 2025):  

Thomas Haugen de Lange, Inger Kvåle Gissinger og Odd Wæhre 

  

Fiskebeiner-redaktør:  

Vårsemesteret: Martin Haarstad 

Høstsemesteret: Odd Wæhre 

  

Sosialkomiteen (februar 2024 - januar 2025): 

Februar 2024 - juni 2024: Anton Jensen, Henrik Woldene, Max Robertson, Tor Olav 
Nesheim Hægeland 

August 2024 - januar 2025: Audun Nesheim Hægeland, Henrik Woldene, Max Robertson 

 

Trenerkomiteen (februar 2024 - januar 2025): 

Februar 2024 - juni 2024: Lauritz Sogn-Larssen, Sigurd Kallum 

August 2024 - januar 2025: Dina Lidahl Lillejordet, Brage Bjørnstad, Mie Christine 
Stangeland Sørensen 

 

Arrangmentkomiteen (februrar 2024 - januar 2025) 

Guri Hulbak 

 

Webkomiteen (februar 2024 - januar 2025) 

Mathias Øivind Andresen 

 

Blæstekomiteen (februar 2024 - januar 2025) 

Martine Engen, Ane Hagset Stavnesli, Aud Øyen Halås 

 

Økonomikomiteen (? - januar 2025) 

Mathias Øivind Andresen 

 

VM-komiteen  

Thomas Meinicke, Aud Øyen Halås, Julie Meinicke, Martine Grøttum Engen 
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4.1.1 Året sett fra lederens perspektiv 

 

Saksfremlegger: Leder  Herborg Skjelle

  
Det ble i 2024 gjennomført 11 styremøter. Referat fra samtlige er å finne på 
hjemmesida: http://org.ntnu.no/langrenn/motereferater/. 
 

Oppsummering av årsberetning (til HS): 

Langrennsgruppa har i 2024 fortsatt et høyt aktivitetsnivå. Vi har hatt veldig god 
oppslutning på arrangementene og treningene våre, og er fornøyd med å ha en aktiv 
medlemsmasse som bidrar inn til gruppa. Året har båret preg av at økonomien har blitt 
drastisk endret. Vår hovedsponsor gjennom 15 år, Sweco, måtte dessverre avslutte 
samarbeidet med oss ved utgangen av 2024. Vi har derfor måttet tilpasse oss en 
utfordrende situasjon. Målet vårt har likevel vært å opprettholde så mye aktivitet som 
mulig, og vi er tilfredse med at vi har klart å videreføre aktivitetsnivået til tross for 
endringene som har skjedd.  

 

Sportslig 

Det sportslige året startet godt, med treninger og den tradisjonsrike Hyttekarusellen. 
Hele 96 personer var med på hyttekarusell i løpet av året, og det vitner om at det er en 
positiv treningsarena med et godt rykte. Dessverre var føret litt variabelt gjennom 
sesongen, og det måtte gjøres noen tilpasninger underveis. Tour de Sweco måtte for 
eksempel deles opp, med del 1 i januar, og del 2 og avslutning i februar. Føreproblemer 
fikk vi også under avviklingen av Studenterfemmila 7. april. Vi måtte legge opp til ny 
løypetrase i Fjellseterløypene, og fikk skvist ut siste rest av skiføret. Vinnere av 
hyttekarusellen sammenlagt ble Victoria Sørgjerd og Eirik Andreas Mortensbakke.  

 

Andre sportslige høydepunkt gjennom året var utenlandstur til Italia og Marcialonga. 
Det ble en uforglemmelig tur, med god oppslutning. Vasaloppet og Birkebeinerrennet 
deltok vi også på, med mange gode resultater. Vi var også representert på 
Studentlekene i Tromsø og NM på Lillehammer. Vi stilte med mixlag på 
kretsmesterskapet i stafett, og tok seieren. 

Etter endt skisesong begynte vi på barmark før sommerferien, og arrangerte både 
3000m testløp og Dragvolltestløp, og vi deltok på Olavsstafetten.  

 

Barmarkssesongen startet fantastisk, med 102 påmeldte til Bli kjent-trening i 
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Bymarka. Dette la et godt grunnlag for deltakerantallet på videre økter i semesteret. 
Løpeintervaller, rulleski, styrke og Vassfjellhufs ble godt mottatt av nye og gamle 
medlemmer. Swecosprinten ble et høydepunkt, med ny løype oppover Høyskoleparken.  

Den tradisjonsrike Meråkersamlinga ble avholdt, og vi gjorde oss godt bemerket med 
våre grønne drakter i bygda. Der arrangerte vi elghufs, rulleskirenn og den 
myteomspunnede “gampeøkta” på søndagen. Det var gledelig å se at rekrutteringen på 
jentesida har båret frukter, og vi hadde en historisk høy jenteandel i startfeltet på 
rulleskirennet. Også skisamling i Bruksvallarna ble svært vellykket. Dessverre ikke så 
mye snø, men vi fikk gått runde på runde i ei lita sløyfe.  

Vi har også arrangert testcup i høst, med Gråkallen opp og 3000m testløp. Vi prøvde 
også å samle de ulike gruppene i HSK7 til felles intervall opp mot Studenterhytta. Her 
var det 44 deltakere.  

Gutte- og jentetrening har som vanlig vært et populært tilbud, med ulike sosiale 
arrangementer på agendaen. For fjerde året på rad deltok vi i et fotballoppgjør mot 
O-gruppa, men måtte dessverre se oss slått etter straffekonk.  

Gjennom hele året har vi hatt omtrent 5 ukentlige fellesøkter, med en god blanding 
mellom intervall, rolig langkjøring, styrke og interne konkurranser. Nytt av året er at vi 
på vårsemesteret har byttet ut aktiv hverdagøkta “onsdagsstyrke” med morgenjogg på 
fredager. Vi er spente på å se om dette blir et populært tilbud.  

Vi vil også trekke fram årets trenerkomité, som har bidratt stort, og gjort trenerjobben 
mer overkommelig.  

Marka-Rundt ble også i år arrangert i Nilsbyen. Det ble et vellykket renn, ledet av 
Martin Haarstad. Deltakerantallet endte på 320, som vi er svært fornøyde med. 
Deltakerne uttrykte at de var svært fornøyd med arrangementet i etterkant, og 40 000 
kroner ble overført til langrennsgruppa.  

Sosialt 

Det har også vært et godt sosialt år for langrennsgruppa. Vi har hatt flere mindre og 
større sosiale arrangementer gjennom hele året, og deltakelsen har vært veldig god. De 
sosiale arrangementene er helt avgjørende for et godt miljø i langrennsgruppa! 

Vi har arrangert ulike banketter, for eksempel etter Marcialonga, Marka rundt, Tour de 
Sweco og for å feire overstått hyttekarusell-sesong.  

Birkenbuss ble arrangert i kjent stil, med en flott birkenradio av Tor Olav Nesheim 
Hægeland og Astrid Arnesen, i tillegg til den sedvanlige Birkenblekka.  

Gudenes natteliv ble en stor suksess, med vors, stafetter og oppvarming i Dollarhuset, 
før vi inntok Samfundet med stor selvtillit. Og det med rette. Aleksander Dokset fikk 
nemlig revansje for fjorårets andreplass i armhevingskonkurransen, og tok årets seier.  
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Årets høydepunkt, Stakefesten, satte et flott punktum på en fin skisesong. Med sol og 
herlig vær, kunne vi ikke fått en bedre ramme rundt bål-vosret i Rustadrenna, før vi 
inntok hytta for middag, taler, innslag og dans.  

17. mai ble markert med grilling og sosialt samvær i Høyskoleparken.  

Etter sommerferien startet vi det sosiale året med Bli kjent-fest på Dollarhuset. Det ble 
en flott kveld, med både gamle og nye medlemmer. En veldig fin arena for nye 
bekjentskaper.  

Sammen med triatlon, orientering, roing og svømming fikk vi til en felles beer-mile på 
Øya stadion. Her deltok hele 80 utøvere! Det hele ble feiret med bankett i Elgesetergate 
etterpå. Vi synes det er veldig gøy med slike arrangementer på tvers av 
NTNUI-gruppene- 

I november var det duket for Juleøl-testfest, med smaking av ulike typer juleøl på vors, 
og samling på Omega-kjelleren på Moholt etterpå.  

Styret ser tilbake på et sosialt og hyggelig år! 

Økonomi og sponsor 

Økonomien har i år vært utfordrende, og vi har måttet tenke nytt. I mai fikk vi vite at vår 
hovedsponsor gjennom 15 år, Sweco, ikke kunne fornye samarbeidet etter kontraktslutt. 
Det har satt i gang et enormt arbeid med å få på plass en arvtaker. Dessverre er vi ikke i 
mål med sponsorarbeidet enda, men vi var veldig glade da vi kunne annonsere SalMar 
ASA som ny delsponsor. Anlegg Øst har også vært med på laget dette året, og vi har vært 
takknemlige for god støtte fra dem. Per nå foreligger det ikke enighet om fornying av 
avtalen, men vi har gitt dem et siste tilbud, og håper at de vil være med videre. 
Handleavtalen med Hank-sport ble fornyet, og de har stilt med premier til ulike 
konkurranser i løpet av året. Vi har også inngått avtale om ernæring med Enervit. Vi har 
fortsatt samarbeidet med NoName som klesleverandør, og er fornøyd med avtalen vi har 
med dem.  

I løpet av året har vi benyttet oss av ulike støtteordninger, og vi har fått støtte både av 
Trondheim kommune og Norges Studentidrettsforbund. I tillegg har vi fått 10 000 kr fra 
Equinor, og 97 500 kr fra Gjensidigestiftelsen, der de siste er øremerket til å bruke på 
varig materiell.  

Totalt har langrennsgruppa fått drøye 200 000 i sponsorinntekter, i tillegg til sponsing 
av arrangementer som Bli kjent-trening og bedriftspresentasjon.  

Omsetningen til gruppa var i 2024 på 977 074, 67 kr. Dette er på omtrent samme nivå 
som i 2023.  
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Resultatet for 2024, inkludert teamet og Marka rundt, endte med et underskudd på 38 
834,02 kr. Langrennsgruppa (ekskludert Teamet og Marka Rundt) hadde et underskudd 
på 9k. Dette skyldes at ting har blitt dyrere enn vi hadde budsjettert med for 2024, 
spesielt bussene til Birken og Vasan, i tillegg til Meråkersamlingen. Det totale 
underskuddet skyldes en dårlig økonomisk situasjon for NTNUI Ski Team. Spesielt 
Team-lisensen er veldig dyr. Dette har gjort at Team-løperne har fått større egne utgifter, 
og det har blitt gjort mange overføringer mellom langrennsgruppas kontoer for å dekke 
opp for dette.  

Selv om det har vært et år med dårlig likviditet på kontoene, klarte vi å få kontoene opp 

å stå igjen. Vi avsluttet året med god likviditet på alle tre kontoene. Nå går vi inn i et nytt 

år med Salmar ASA som sponsor, og vi håper dette vil være til hjelp slik at vi kan 

fortsette med det gode tilbudet NTNUI Langrenn har å by på.  

Annet 

Slack er fremdeles vår viktigste kommunikasjonskanal, og har god oppslutning hos 
medlemmene. Nettsiden brukes også flittig, og påmeldingssystemet vårt fungerer fint. 
Instagram er en svært viktig kanal for promotering av gruppa, og blir bare viktigere og 
viktigere for hvert år. Facebook brukes hovedsakelig også til promotering, i tillegg til at 
vi får en del henvendelser der.  

Diverse arbeid ila året 

Foruten å lede styret internt, har det skjedd flere representasjonsoppdrag for leder. 

 

HSK-7-møter 

Det har blitt arrangert ett HSK7-møte på klubbhuset. Der møtte både leder og nestleder, 
og vi fikk en fin gjennomgang av det som skjer på øverste nivå og i de andre gruppene. 

Studenterhytta  

I høst var vi på møte med “Hyttas venner”, en interessegruppe som arbeider for 
Studenterhytta og forvalter litt penger som de støtter hytta med. Studenterhytta er 
dessverre krevende å samarbeide med, og ønsket er å kunne benytte hytta mer aktivt 
enn det som har blitt gjort tidligere. Sammen med O-gruppa og Koiene vil vi prøve å få 
til et bedre samarbeid med hytta fremover. 

 

Ski-VM 

I opptakten til Ski-VM har vi i NTNUI langrenn vært litt involvert i arbeidet med å 
engasjere studenter. Vi har opprettet en egen VM-komite, som arbeider for å få til en 
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studentcamp under VM, og som skal skape litt blæst blant studenter. Vi har også vært 
representert på Early bird morgenløp sammen med VM-organisasjonen, og har arbeidet 
sammen med Ung Frivillig for å rekruttere frivillige til arrangementet. Vi håper Ski-VM 
blir en ordentlig folkefest, og får god oppslutning også blant studentene i byen.  

  
NTNUI Ski Team /Team NTNUI Sweco 

I vår fikk vårt satsende langløpslag i Ski Classics nyte sin siste sesong under navnet 
“Team NTNUI Sweco”. Teamet ble ledet av Thomas Meinicke og Erling Owren. Underveis 
i sesongen fikk vi noen veldig gode resultater, og sammenlagt kom vi på en imponerende 
17. plass av 35 lag. Det er stort for et totalt studentdrevet profflag. 

I høst byttet laget navn til NTNUI Ski Team. Laget ledes nå av Lauritz Sogn-Larssen, og 8 
utøvere er klare for en ny sesong i grønn drakt.  

 
 

4.1.2 Nestleder: Medlemsoppdatering 

Saksframlegger: Nestleder  Martin Haarstad

  

Innmeldinger: 

Denne høsten har det blitt sendt inn 26 klubboverganger til NTNUI langrenn. 
Kontaktperson i kretsen er rask til å svare og er svært samarbeidsvillig. Dette har 
videreført den gode dialogen med kretsen, og oppleves positivt. Det høye antallet 
klubboverganger gjenspeiler den gode rekrutteringen NTNUI Langrenn har opplevd 
denne høsten. 
 
Medlemsregistrering ble i høst gjort via Google Forms, slik som i fjor. Medlemssystemet 
til klubben sentralt er tungvint for søk på ekstern/ordinær. Forms er derfor et ok 
hjelpemiddel. Gruppa skiller fortsatt mellom to typer medlemmer, der ordinære 
medlemmer er utøvere som konkurrerer for NTNUI og eksterne medlemmer 
konkurrerer for egen klubb/ingen klubb, men trener med NTNUI.  
I alt har 144  personer registrert seg via Google Forms, hvorav 108 er ordinære 
medlemmer og 36 er eksterne medlemmer .  
 
Gjennom NTNUI sitt nye medlemssystem, medlem.ntnui.no, er det nå registrert 285 
medlemmer ved utgangen av 2024, noe som utgjør en økning på 30 personer.. 
 
 
FIS-lista: 
FIS-Listen består nå av 24 utøvere. 8 løpere har meldt seg inn i år, mens 17 løpere har 
meldt seg ut. Prisen for å stå på FIS-lista er 550,-. Det store antallet utmeldinger skyldes 
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at det er gjort en opprydning i gamle løpere som ikke var medlem av NTNUI, men som 
fortsatt sto på listen. De utmeldte er varslet om dette. 
 
Oppsummering: 
Rekrutteringen i høst har vært god og vi har fått mange inn i NTNUIs medlemssystem 
medlem.ntnui.no. 
 
 

4.1.3 Nestleder: Sponsor  

Saksframlegger: Nestleder  Martin Haarstad

I 2024 har vi fått en endret sponsorsituasjon da vår tidligere hovedsponsor Sweco 
gjennom 15år måtte trekke seg grunnet sentrale rettningslinjer. Per 01.01.2025 står 
derfor Hovedgruppe og team uten hovedsponsor. Etter mye kommunikasjon valgte 
Anlegg Øst Entreprenør å ikke forlenge kontrakten.  

Salmar, høsten 2024 inngikk NTNUI langrenn en avtale med Salmar ASA, sponsoratet er 
et mindre delsponsorat som en start på å bli kjent med hverandre. Kontrakten varer i 
første omgang til september 2025. Kontaktperson er meget hyggelig og lett å 
kommunisere med. 

Høsten 2024 inngikk vi et samarbeid med Enervit, som gir oss rabatt på deres 
produkter gjennom samlet bestilling. Styret og teamet har kjørt en test bestilling, det 
jobbes med en bedre distrubusjonsløsning, plan om å åpne for medlemmer så snart 
dette er på plass.  

Høsten 2024 ble det inngått en ny handleavtale med Hank Sport. Denne avtalen er 
gjeldende til september 2026. 

Sponsoravtaler 

Salmar 

Sponsor som ønsker å komme i kontakt med studenter da bedriften er i vekst og søker kapasitet 
i form av mulige ansatte. Sponsoratet er et mindre delsponsorat med med en sum på 20 000 
NOK eks.MVA. Avtalen innebærer og opsjoner på bedriftspresentasjon og Startnummerplass på 
Marka Rundt. Opsjonen på startnummerplass er utløst i form av 7000 NOK + gavepremier. 

Salmar får tilbake digital promotering, samt logo på team bekledning. 

Hank Sport 

Avtalen med Hank Sport ble signert høsten 2022 og varer til september 2024. Hank har 
vært fornøyde med samarbeidet og vår promotering av dem på våre arrangementer og 
sosiale medier. En del av avtalen innebærer at vi kan ta ut 7000 kroner i premiepenger 
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til arrangement, hvorav 3000 er øremerket premier til Gråkallen Opp. I tillegg har vi ved 
flere arrangementer tatt ut premier i form av gavekort hos Hank Sport til bla. Tour de 
Sweco og Swecosprinten, begge dekket av Sweco. 

I vinter arrangerte vi «Hank Sport-sprinten» som en del av hyttekarusellen. Dette er en 
av forpliktelsene vi har i avtalen med Hank Sport. «Hank Sport-sprinten» bør få god 
oppmerksomhet på våre sosiale medier. Hank Sport ønsker at vi skal ha et samarbeid 
utover rabatter og premiepenger.  
 
Hank Sport gir medlemmene i NTNUI Langrenn gode priser på varer og sliping av ski. I 
tillegg har medlemmene hver høst mulighet til å bestille ski som blir håndplukket på 
fabrikkene i Europa til den enkelte løper. 
 

Enervit 

NTNUI Langrenn og NTNUI Ski Team inngikk høsten 2024 et samarbeid med Enervit, 
som leverer sportsdrikke, energigels og barer av god kvalitet. Samarbeidet gir oss 
rabatter på deres produkter gjennom hele sesongen. Det arbeides med 
distrubusjonsløsning for å ta i bruk for hele gruppen. 

 

 

4.1.4 Økonomi og regnskap  

Saksfremlegger: Kasserer  Line Næss

Årsregnskapet skal leveres til internrevisjon 24.1. Etter godkjenning av hovedstyret i 
NTNUI, vil regnskapet bli gått gjennom av ekstern revisor. Følgende rapporter og tall vil 
derfor bare være rettledende, og ikke endelige. Budsjettet for 2025 ble levert 22. januar. 
Det skal deretter vedtas på generalforsamling til NTNUI Langrenn 30.1.2024 og NTNUI 
Sentralt.  
  
Omsetning 
Langrennsgruppa har i 2024 hatt en omsetning på 843 448 kr. Dette er litt kunstig høyt 
fordi det inkluderer innbetalinger gjort av medlemmer til langrennsgruppen, og støtte 
fra hovedstyret. Omsetningen ligger over fjorårets, da den var på 971 677,13 kr. Til 
sammen har langrenn, teamet og Marka Rundt hatt en omsetning på 1 213 413 kr.  
  

Støtte og Inntekter 

Langrennsgruppa fortsatte sitt samarbeid med konsulentfirmaet Sweco som støtter 
langrennsgruppa med 100 000 kr årlig. I tillegg støttet Sweco arrangementer som 
Bli-Kjent-treningen, Swecosprinten, Tour de Sweco og tidtakerutstyr til Gråkallen Opp 
med tilleggsytelser utover det faste, årlige sponsorbeløpet. Dette er svært viktig støtte 
for at arrangementene som langrennsgruppa gjennomfører, blir gjort på en profesjonell 
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måte. Disse tilleggsytelsene ga langrennsgruppen i år 24 816 (eks. Mva) i ekstra 
sponsorinntekter fra Sweco. Teamet har fått 92 618 (eks. mva) i sponsormidler fra 
Sweco. 
  
Vi fortsatte samarbeidet med Anlegg Øst Entreprenør, som i 2024 ga oss 80 000 (eks. 
Mva) i sponsorbeløp og tilleggsutgifter. 
  
Marka Rundt hadde et godt år i 2024, med inntekter på 179k, opp fra 66k i 2023. En 
sum på 40 000 ble som i 2024 overført til langrennsgruppa som takk for 
dugnadsinnsatsen. Marka rundt ga teamet 8000 i gave. Gråkallen opp ga et godt 
overskudd, selv med donasjon til TV-aksjonen på over 12 000 kr.  
 

Resultat  

Resultatrapporten for 2024 viser at gruppa, inkludert teamet og Marka Rundt, har hatt 
et årsresultat med et underskudd på 33 635 kr. Av dette har langrennsgruppen hatt et 
årsresultat med underskudd på ca 12,5k. Dette er imidlertid utenom de interne 
overføringene mellom kontoene som har blitt gjort. Teamet har slitt økonomisk i år. For 
at enkeltpersoner i teamet ikke skulle legge ut alt for teamet fra egen lomme, så var 
teamet nødt til å låne penger fra både langrennsgruppen og Marka Rundt. Det gjorde at 
teamet i løpet av året lånte ca 39 k fra Marka Rundt og ca 106 k fra langrennsgruppen. 
Dette er ikke medregnet sponsormidlene som har kommet inn på langrennsgruppens 
konto, som var på ca 92 k. Som følge av dårlig likviditet på langrennskontoen, har 
langrennsgruppen lånt penger av Marka Rundt, på til sammen ca 46k.  

  

I år mistet vi en viktig sponsorkontrakt med Sweco. Langrennsgruppa sitt underskudd 
kan bl.a. begrunnes med at mange utgifter har blitt dyrere enn man trodde når 
budsjettet ble lagt frem for 2024. Bussene vi har brukt til diverse arrangement har blitt 
dyrere, og vi gikk 3000 i underskudd etter Meråkersamlingen. Den dårlige likviditeten 
til teamet skyldes at Team-lisensen ikke ble dekket og måtte betales selv. Det har også 
vært vanskelig å forutsi alle utgiftene som har kommet, og man har rett og slett ikke hatt 
nok penger til å dekke alle utgifter. Dette resulterte i at teamets medlemmer dessverre 
måtte tilbakebetale en andel for sesongen, og at årets team-medlemmer må betale for 
utgifter knyttet til konkurranse selv. 

  

Selv om det har vært et år med dårlig likviditet på kontoene, klarte vi å få kontoene opp 
å stå igjen. Vi avsluttet året med god likviditet på alle tre kontoene. Nå går vi inn i et nytt 
år med Salmar ASA som sponsor, og vi håper dette vil være til hjelp slik at vi kan 
fortsette med det gode tilbudet NTNUI Langrenn har å by på.  
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4.1.5 Treninger og konkurranser  

Saksframlegger: Sportslig ansvarlig  Inger Kvåle Gissinger

 

Treningsåret 2024 startet 9. januar med 19 deltakere på første fellesøkt. To dager 
senere kom vi i gang med hyttekarusellsesongen, hvor 27 deltakere stilte til start. 
Deltakelsen varierte utover sesongen, med et gjennomsnitt på 31 deltakere. Under Tour 
de Sweco-prologen stilte 45 til start, og 16 gjennomførte hele touren. 
Hyttekarusellsesongen 2024 hadde 11 renn med Studenterfemmila som siste renn, 7. 
april. Med hjelp fra Trondheim Bydrift og god rennledelse av Julie Meinicke, fikk vi 
skrapt sammen nok snø i 7-kilometersrunden i Fjellseter til å kunne arrangere 
Studenterfemmila. Til sammen deltok 21 ulike jenter og 66 ulike gutter på 
hyttekarusellrenn gjennom sesongen. Hyttekarusellen ble vunnet av Victoria Sørgjerd 
og Eirik Andreas Mortensbakke (for fjerde år på rad!). 

Et av årets store sportslige høydepunkter var tur til Marcialonga, hvor langrennsgruppa 
stilte med 49 startende. Videre var 24 ivrige løpere med på den lange bussturen over 
svenskegrensa for å gå Vasaloppet. Samme helg var vi også representert ved 
Studentlekene i Tromsø og Skandinavisk Cup i Hommelvik. Til Birkebeinerrennet 
stilte vi med full buss, og hele 57 stykker kom seg fra Rena og over til Lillehammer. Vi 
stilte også lag ved kretsmesterskapet i stafett (miks), og tok med oss gullet hjem.  

Etter endt skisesong, var mange ivrig etter å starte barmarksesongen igjen, og 42 
stykker møtte på første løpsintervall. Det store målet var 3000 meteren, noe som trakk 
56 deltagere til start. Victoria Sørgjerd (10:14) og Brage Hammerstad (8:59) vant vårens 
3000m. Videre var langrennsgruppa godt representert ved Olavstafetten, hvor vi stilte 
med to guttelag og ett jentelag.  

På grunn av lite snø mot slutten av skisesongen, ble Dragvolltestløpet arrangert to 
ganger denne våren. 19. april stilte 9 stykker til start, og 17 stykker stilte til start 29. 
mai. Kvelden ble avsluttet med sommeravslutning og grilling på Dollaråsen.  

Etter sommerferien var medlemmene klare for starte opp høstsemesteret igjen. 
Bli-kjent-treninga ble igjen arrangert på Elgsethytta og samlet 102 spreke studenter. 
Tradisjon tro ble det gjennomført myrfotball, stafetter og nappe hale. 

Påfølgende uke bidro langrennsgruppa til AktivCampus gjennom ei spenst- og 
hurtighetsøkt med frukt og smoothie.  

Uka etter ble Swecosprinten arrangert, i form av motbakkesprint løp. Det ble et flott 
arrangement ledet av Thomas Tefre og Martine Engen.  

Påfølgende helg ble Meråkersamling arrangert, med fulle biler og hytter (44 stk). 
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Tradisjon tro kjørte vi et knallhardt sportslig opplegg, med hufs på fredag, testrenn og 
myrjogg på lørdag og langtur på søndag. Tradisjonen om å løpe rundt vannet 
(Funnsjøen) står fortsatt, men mange la også ut på et kortere alternativ. Det var også en 
solid gjeng som gikk på rulleski tilbake til byen. Testrennet hadde historisk god 
deltakelse på jentesiden, med 18 jenter og 8 gutter som fullførte.  

Som en god gjennomkjøring til Gråkallen Opp, ble årets HSK-7-fellesintervall 
gjennomført som en løpsintervall i Gråkallen Opp-løypa. Etter intervallen fikk de 44 
deltakerne servert kanelboller utenfor Studenterhytta.  

Gråkallen Opp ble arrangert 20. oktober, i solid ledelse av Herman Segtnan, Odd 
Wæhre og Ane Stavnesli. 161 deltakere nådde den tåkekledde toppen. Været klarnet 
heldigvis opp til premieutdelinga, og vi sier oss fornøyd med et flott arrangement. 
Arrangementet ga en stor overføring til årets TV-aksjon.  

Gråkallen opp, testløp i Meråker, 3000m og staketesten utgjorde høstens Testcup. 
Høstens 3000m ble en braksuksess med hele 62 deltakere. Vinnerne av høstens 3000m 
ble Mari Hetlesæter (10.35) og Anders Vestøl (9.12). Vinnerne av årets testcup 
sammenlagt ble Eirik Andreas Mortensbakke og Martine Engen.  

Langrennsgruppa har vært representert ved Hu og Hei, både vinter- og høstversjonen.  

23. oktober var det duket for det store oppgjøret i fotball mot vennene våre i 
O-gruppa. Det endte med et surt tap på straffekonk i et forferdelig trøndersk høstvær. Vi 
er likevel ved godt mot, og klare for å slå O-gruppa i 2025! 

I november kunne vi endelig innta Herjedalen kommun igjen, der 55 grønnkledde ble 
med på turen til Bruksvallarna. Turen var så populær at en god gjeng gikk sammen og 
organiserte sitt eget reiseopplegg. På årets snøsamling fikk vi også med oss et historisk 
antall utvekslingsstudenter. Forholdene var litt så som så, og isete forhold gjorde at 
testrennet ble erstattet med intervall.  

I tillegg har det blitt arrangert 3 gutte- og jentetreninger, én på våren og to på høsten. 
På gutte- og jentetreningene har vi gjennomført rolige joggeturer og hurtighetsøkt på 
ski, etterfulgt av paint’n pizza, boller og kakao, sushi, burger, og pizza og landskamp. 
Gutte- og jentetreningene har vært gode bidrag til det sosiale miljøet i gruppa.  

 

Gjennom hele året har vi hatt omtrent 5 ukentlige fellesøkter, hvorav 1 har vært 
onsdagsstyrke, 2-3 har vært intervaller/hardøkter og 1-2 har vært rolig løp/rulleski/ski. 
I eksamensperiodene har vi hatt færre økter, og torsdagøkta har blitt byttet ut med 
morgenjogg på fredager. Tradisjonen med morgenjogg på fredager ble bestemt å 
videreføres til hele vårsemesteret, som langrennsgruppas bidrag til AktivHverdag.  
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Mye av det sportslige opplegget har vært likt tidligere år, som Vassfjellhufs, 
Ila-Skistuaintervall og Bjørndalenintervall på rulleski. Det har likevel blitt gjort noen 
nyvendinger. Blant annet har trenerkomitéen vært mer aktivt involvert i planleggingen 
og utførelsen av treningene enn tidligere år. I tillegg har månedsplanene blitt 
offentliggjort for medlemmene før starten av hver måned. Rulleskiintervaller i Granåsen 
er en nyvending som har blitt testet ut, uten særlig godt oppmøte. I tillegg har vi i større 
grad implementert “krydder” på de rolige øktene, i form av hurtighet, stafetter eller 
skileik. Det ble også gjennomført en skaretur i Meråker i slutten av april.  

 

 

4.1.6 Sportslige arrangement  

Saksfremlegger: Arr.kom-sjef  og  Marie Laukli Simen Fritzner

Utenlandstur til Marcialonga 

40 stykker deltok på tur til rå Marcialonga. Vi bodde alle samlet, fordelt på små 
leiligheter, og hadde flere felles middager,  én sponset av Anlegg Øst. Vi fikk flere flotte 
dager på ski samt rennet i strålende sol. Vi kunne med fordel ha bodd nærmere start, da 
det ble en lang kjøretur lørdag morgen. Lørdag kveld arrangerte vi vår egen lokale 
bankett i landsbyen vi bodde i. Styret tok ansvar for kjøp av startnummer til alle 
deltakere. Vi ser tilbake på en flott tur i godt selskap! 

 

Vasaloppet 

Turen til Vasaloppet ble gjennomført i år igjen, også i år med mulighet for folk utenfor 
klubben til å være med på opplegget vårt. Det er en lang tur til Vasaloppet, og vi erfarte 
at man med fordel burde følge med på Google Maps for å sikre at man kjører raskeste 
vei. Vi fulgte med, og lite tid ble tapt. Vi overnattet på Lima skole, noe som fungerte bra, 
og vi fikk servert mat der. Totalt var vi 23 på tur, men noen få var bare med på deler av 
opplegget. Det ble en sen avreise søndag kveld etter rennet, da alle måtte komme i mål.  
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Birkebeineren 

Birkebeineren er som alltid svært populært, men det ble spesielt i år. Rennet ble flyttet 
til søndag på grunn av dårlig vær. Vi var 50 påmeldte, men noen måtte trekke seg da 
datoen ble flyttet. For resten ble det en flott tur i strålende vær og med gode forhold. På 
Birkenbussen til Rena var det god stemning med Birkenblekke og Birkenradio, 
sistnevnte arrangert av Astrid Arnesen og Tor-Olav Nesheim Hægeland. Vi overnattet på 
skole arrangert av Birken, hvor vi sørget for at alle deltakere fikk bo på rom med andre 
NTNUIere. Tradisjon tro var det bankettbuss tilbake til Trondheim. 

 

Meråker 

Meråkersamlinga ble gjennomført på samme måte som tidligere. 50 løpere inntok 
Kirkebyfjellet, og vi begynte samlinga med hufs oppover grusveien. De som ikke orket 
hufs, aka Laurtiz og undertegnede, kjørte oppover bakkene som følgebil med 
soundboxen og åpent baggasjerom, og etter helgen fikk vi høre om flere som hadde fått 
med seg at NTNUI var i Meråker! Gjengen viste allerede på hufsen at de var i form. 
Testrenn i Grova er fast post på programmet, og skisenteret ble booket på forhånd. 
Rekordmange jenter stod på start! På kvelden var det hyttedating og quiz på 
programmet, i tillegg til premieutdeling for testrennet. Søndagen var det langtur på 
programmet. Noen gikk hjem på rulleski, andre sprang rundt Funnsjøen, eller andre 
varianter. Vi ser tilbake på ei flott samling! 

 

Bruksvallarna 

I november gikk turen til Bruksvallarna og Lullens stugby. Folk var gira for å gå på ski, da 
bare de aller ivrigste så vidt hadde fått luftet skiene fram og tilbake til Elgsethytta. 50 
stykker ble med på samlinga i tillegg til at en god gjeng booket egen overnatting når de 
ikke fikk plass på hovedturen! Det er kult. Vi fikk noen fine økter på ski til tross for 
kortere og mer isete løype enn vi hadde drømt om og obligatorisk besøk på Fjällpizzan i 
Funäsdalen. De var godt fornøyde med å få besøk av oss, og spanderte drikke på hele 
gjengen (som nå har blitt en tradisjon). 

Lørdagens planlagte testrenn ble byttet med intervaller på grunn av isete forhold. På 
kvelden var det klart for kake- og sangkonkurranse, i tillegg til quiz og premieutdelinger. 
Enormt nivå på spesielt sangkonkurransen gjorde det ekstra jevt å stikke av med seieren 
i år. Det gjorde EA Mortensbakke, Martin Haarstad, Axel Bang, EO Jorde og 
utvekslingsstudent Jakob Bancalari med en legendarisk tvist på Halleluja. Siste dag var 
det langtur, før vi bega oss hjemover mot Trondheim. 
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4.1.7 Sosiale arrangement  

Saksfremlegger: Soskom-sjef  Julie Meinicke

I NTNUI Langrenn stiller vi like sterkt på den sosiale arenaen som på den sportslige!  
2024 var selvfølgelig intet unntak. Her er en oppsummering av de sosiale 
høydepunktene fra det siste året. 

Marcialonga-bankett 

Året 2024 startet med en utenlandstur til Italia for å gå Marcialonga, der en stor 
NTNUI-gjeng fullførte det 70 kilometer lange rennet. På kvelden samlet vi oss til middag, 
etterfulgt av en heidundrende bankett for å feire fullført renn. Vi satte et tydelig preg på 
utelivet i ekte NTNUI-ånd. 

 

Marka Rundt-bankett 

Et flott renn ble feiret med pizzaparty i Dollarhuset - bare god stemning! 

 

HK-bankett 

Bankett-sesongen tar aldri pause i NTNUI Langrenn, og i midten av april var det klart for 
Hyttekarusell-banketten. En stor gjeng tok turen til Peppes Pizza i byen for å feire en vel 
gjennomført sesong. Vi hedret gode prestasjoner i Hyttekarusellen, og for de som var litt 
tørste, fortsatte kvelden videre ut på byen for å markere off-season! 

 

Gudenes Natteliv 

Gudenes Natteliv ble i år, som i fjor, lagt til langrenns off-season. Dette gjorde det mulig å 
ta kvelden helt ut. Rundt 65 overtente grønnkledde samlet seg i Dollarhuset og varmet 
opp med stafetter og Breezer-race før vi inntok Samfundet. Her fikk vi vist frem de lekre 
racingdressene og startnumrene. 

  
Stakefesten 

Årets definitive høydepunkt var Stakefesten! Strålende sol og god stemning i 
Rustadrenna satte rammene for dagen. Med pølser på grillen, 100 kalde Dahls i snøen og 
lansering av langrennsgruppa sine egendesignede og håndlagde shotteski, kunne man 
ikke bedt om noe bedre bål-vors. Mange koste seg så mye at mørket meldte sin ankomst 
før turen gikk videre inn på hytta! 

Omsider kom vi oss opp til Studenterhytta, hvor vi fylte både stamp og badstue. Deretter 
dro vi på oss finstasen og samlet oss til middag med kåringer og taler. En fantastisk 
kveld ble avsluttet med intense moves på dansegulvet! 
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17. mai 

17. mai 2024 var kanskje en av de varmeste dagene i Trondheim i 2024. Svetten rant, og 
væskeinntaket var høyt, men det stoppet ikke oss fra å vise frem den flotte fanen i toget 
gjennom Trondheims gater. Etter toget tok vi turen til Elgeseterparken, hvor det ble 
grilling og god stemning. Det var en flott dag fylt med de norske fargene. Vi satser på like 
fint vær i 2025! 

 

Bli-kjent-fest 

Tradisjonen tro arrangeres det en Bli-kjent-fest på høsten for å knytte nye 
bekjentskaper. Takket være guttene i Dollarhuset fikk vi også i år gjennomført en 
vellykket fest der. Rundt 80 festglade NTNU-medlemmer ble fordelt på fire vors, som 
utover kvelden samlet seg til én stor fest. Både gamle og nye medlemmer ble meget godt 
kjent, og kvelden ble en stor suksess! 

  
3000-bankett 

Med en høst uten UKA ble det i stedet arrangert en 3000-bankett for å feire de sterke 
prestasjonene etter den brutale konkurransen. Vi var 35 stykker som samlet oss til 
feiring i Elgeseter gate – en taktisk plassering med kort gangavstand til 
Studentersamfundet, hvor banketten  fortsatte utover kvelden. 

  

Beer-Mile 

Beer-Mile 2024 ble en stor suksess i samarbeid med triatlon, orientering, roing og svømming, 
der hele 80 deltakere stilte til start. Etter Beer-Milen var det vors i Elgeseter gate, etterfulgt 
av en tur til Studentersamfundet. En vellykket kveld! 
 
  
Juleøltest-fest 

Julen kommer som vanlig tidlig til langrennsgruppa, og i 2024, som tidligere år, ble 
juleøltest-festen arrangert før eksamensperioden gjorde sitt inntog. Kvelden startet med 
to ulike vors, hvor vi fikk testet et bredt utvalg av juleøl. Utover kvelden fylte vi Omega 
sin Kielder og tok en siste dans for året. 

 

Gutte- og jentetreninger 

Gjennom året har det jevnlig blitt arrangert gutte- og jentetreninger. Disse øktene har 
vært populære, sosiale og varierte, ofte etterfulgt av hyggelige middager! 

Langrennsgruppa har, som vanlig, levert strålende på den sosiale arenaen i år. Vi gleder 
oss til et nytt sosialt år med NTNUI Langrenn i 2025! 
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4.1.8 Blæst og material 

Saksfremlegger: Blæst- og materialansvarlig  og Martine Grøttum Engen

 Ane Hagset Stavnesli

 

Blæst: 

Som blæsteansvarlig er man ansvarlig for å fremme gruppens interesser, gode skimiljø, 
samhold og skiglede ut til verden, slik at enda flere får lyst til å være en del av 
langrennsgruppa. Blæstevervet er et veldig dagsaktuelt verv da internettet, og spesielt 
instagram, er den store informasjonskilden til de aller fleste studentene, og er den beste 
måten å nå ut til folk og medlemmer til.  
 
 
Instagram 

Instagram har også gjennom året 2024 vært den mest brukte plattformen for 
promotering, og for å skape synlighet og interesse for langrennsgruppa. 
NTNUI-langrenn har også langt flere følgere på Instagram enn på de andre 
informasjonskanalene som Facebook, noe som gjør det lettere å nå ut til flere. Facebook 
er stort sett eldre brukere/tidligere medlemmer som følger. Instagram er det beste 
stedet for å nå ut til de som ikke følger med slack eller hjemmesiden. Det har blitt laget 
mer reels, noe som har nådd ut til flere, og betalt promotering har også blitt brukt i litt 
til Gråkallen opp.  
 

Siste 30 dager har kontoen nådd 4,4k kontoer, dog kun 270 engasjerte følgere. Vi har 
erfart at det er bedre å mate på og legge ut mye på story om treninger, arrangementer og 
sosiale happeninger, enn å legge ut for lite. Statistikken viser at grønne og blide 
studenter i snørikt og solfylte omgivelser har vært det som når flest brukere (også fra 
utforsksiden). Hashtagger brukes flittig for å dukke opp i utforsk hos brukere. I tillegg 
har samarbeidet med NTNUI Ski Team sin instagram bruker vært stor for å nå ut til enda 
flere brukere.  
 
 
Slack 

Slack har blitt benyttet til å legge ut meldinger og påminnelser om at medlemmene må 
melde seg på arrangementer eller annet som blir organisert, som stakefesten, samlinger, 
fester etc. Vi har erfart at litt memes og kule plakater slår godt an, og vekker interessen 
til medlemmene, dette gjelder også på de andre informasjonskanalene. Men, det er lite 
engasjement på slack. Det virker som de nye medlemmene ikke helt skjønner greia. Det 
er ikke gøy å legge ut en melding på slack og få null “reactions”. Da vet man ikke om 
meldingen er nådd ut til folk. Policy om at man skal reagere på slack burde komme 
tilbake. Viktig informasjon kommer på slack og da er det viktig at folk vet hvordan man 
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bruker slack og skrur på varsler. Tidlig i høst var det problemer med invitasjonslinken 
til slack, det var uheldig. Nye medlemmer slet kanskje da med å skjønne hvor viktig 
slack er i langrennsgruppa.  
 
Facebook 

Facebook blir i hovedsak benyttet til å lage facebook-arrangement for Hyttekarusell, 
Tour de Sweco, osv., samt til å legge ut innlegg om de store arrangementene som Marka 
Rundt, Swecosprint og Gråkallen opp. I tillegg blir det lagt ut innlegg når 
langrennsgruppen opptrer/oppnår på større arenaer som utnevnelse av ridder, 
deltakelse på skirenn og NM.   
 
Hjemmeside 

All påmelding og informasjon om gruppas arrangementer blir lagt ut på hjemmesiden. 
På hjemmesiden ligger det en egen kalender med oversikt over disse arrangementene 
og rennene som gruppen arrangerer turer til. Av innlegg blir det lagt ut alt fra “Hva som 
skjer høsten 2023”, plakat om stakefesten, terminlister osv. 
 

Klær og materiell: 

Leverandør  
Det anses som en ulempe at Noname sitt kontor ikke ligger i Norge, da vi må få tilsendt 
vareprøver.  Det var behov for å få tilsendt mere testtøy. Der var Noname raske, tok vel 1 
uke eller noe sånt, veldig bra (sykkeltøy, hel-racingdress)! Noname er åpne for flere 
bestillinger i semesteret dersom det er behov/ønskelig. Kommunikasjonen med vår 
kontaktperson i Noname var noe vanskelig i starten, men nå som designet er på plass, og 
vi har blitt bedre kjent med kontaktpersonen, så har vi god tro på at veien videre 
fremover blir lettere. Det anbefales derfor å være tydelig og konkret i kommunikasjonen 
for å unngå misforståelser. Innimellom er kommunikasjonen vanskelig, innimellom 
veldig bra.  
 
Vi er ganske fornøyd med Noname, men det er noe rart. Noen har fått feil størrelse i 
forsendelsen. I tillegg ble luene gigantiske med gigantiske norske flagg. For teamet så 
fikk vi alt i riktig størrelse(!!!), i motsetning til i fjor hvor det var masse XXXL. 
Pannebånd og t-skjorte ble i en egen produksjon og fikk en mørkere grønn- og gul-farge.  
 
Høst 2024 ble det bestilt ekstremt mye tøy. Ble kjøpt for 77,775.20 + 1,318.40 (sen fyr) +  
EUR 237.60 (megagira finsk fyr). Dette er kjempegøy! Mange som vil ha grønne klær til 
skirenn i vinter. 
 
Angående bestilling og leveranse så tok dette EKSTREMT lang tid. Selv om design var 
likt som i fjor, så kom klærne usaklig sent. Teamet rakk akkurat å få de med til badG 
12.desember etter å måtte endre levering til Oslo for å rekke det. Dette er rett og slett 
ikke greit at det skal ta så lang tid.  
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Eget lager  
Har forsøkt å bli kvitt eget lager av gammelt Trimtex- og Noname-tøy ved å rabattere 
varer opptil 80%. I tillegg finnes det et lite lager av NTNUI-sokker. Lageret ble betydelig 
mindre gjennom året, spesielt på Bli-kjent-treningen i august.

 Lagerbeholdning klær NTNUI Langrenn

Betaling har skjedd gjennom vipps, og kan også betales direkte til konto. Ved betaling 
via vipps må det tas hensyn til at vipps tar 2,25% av betalingen. Kontaktinfo og sum for 
hver av bestillingene legges inn i eget regneark for oppfølging i samarbeid med kasserer.  

Oppbevaring av varene har vært hos på Moholt i styre-boden.  

 
Sykkeltøy - Noname 
Vi fortsatte med sykkeltøy, identisk design som med bioracer. Ikke mye som ble kjøpt i 
høst, men våren er større for sykkelsesong.   
 
Bestilling Noname  
Noname har nettbutikkløsning, men har 5 uker leveringsfrist, noe som anses som 
positivt da klærne kan komme før snøsamlingen i Bruks. Noname holdt nettbutikken 
åpen fra 1. september - 25. september (ish), rett etter Meråker samling. Prøving av tøy 
ble holdt på Meråker samling og to dager etter (mandag, tirsdag). Ikke steng shoppen 
noe senere, klærne kom ALT FOR SENT. Klærne ble sendt med hjemlevering til den 
enkelte.  
 
Hverdagstøy 
Fra tidligere hadde vi 15 trykk for hverdagstøy igjen som var betalt for. Det ble derfor 
kjørt en runde med bestilling så vi fikk brukt opp disse. Rask bestilling og levering, 
veldig bra! 
 

Videre fokus: 

- Tilstrebe å få solgt ut lageret 
- Opprettholde en god kommunikasjon med Noname, og være tydelig i 

beskjeder/mailer som blir sendt. Viktig at mailer er oversiktlige og tydelige for å 
unngå misforståelser. Se an om det eventuelt må kommuniseres på engelsk.  

- Alt av design på tøy MÅ være på plass og godkjent før bestilling settes i gang, 
deriblant lese over siste layout fil og se til at alt er på plass (deriblant gel-lommer, 
størrelse på logo, plassering av logo osv.). Dette for å unngå at det brukes 
unødvendig med tid til å godkjenne design, fremfor å få startet produksjonen av 
tøyet.  

- Sette i gang bestilling av sommertøy på våren. Den bør komme tidlig, rundt 
mars/april.  
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- Bestilling av skitøy lukkes etter Meråkersamling/midten av september 

 

 

4.1.9 Marka Rundt  

Saksfremlegger: Marka Rundt-ansvarlig  og   Tobias Horelt Martin Haarstad

 

Marka Rundt ble arrangert 18. februar 2024 med 320 påmeldte løpere til sammen i alle 
klassene. Start og mål var i Nilsbyen Skiarena. En mengde nysnø som kom ila. dagene før 
rennet sørget for fantastiske løype- og vinterforhold. På grunn av isete forhold i 
Langdalen ble løypa endret til å gå rett ned mot Skogly. Distansen til løypa ble ikke 
påvirket av denne endringen. Det ble mottatt en rekke positive tilbakemeldinger fra 
deltakere og alt i alt fikk vi gjennomført et vellykket arrangement. Vinnere over 40km 
ble Tor Olav Nesheim Hægeland på herresiden og Dina Lidal Lillejordet i kvinneklassen. 

Årets Marka Rundt går 16. februar med start og mål i Nilsbyen slik som i fjor. Foreløpig 
er snøsituasjonen i Marka ikke særlig bra, men det er for tidlig å ta noen avgjørelser. Å 
flytte rennet til Granåsen er ikke et alternativ grunnet VM. En annen utfordring i årets 
renn er parkerings-situasjonen ettersom kommunen har stengt parkeringsplassen på 
myra.  

I høst 2024 ble en ny Marka Rundt hjemmeside lansert. Denne siden er nå også optimert 
til bruk på mobil og inkluderer en rekke bilder som ble tatt av NTNUI blits under 
arrangementet i 2024. 

 

Styret for 23/24: 
● Rennleder:  Martin Haarstad
● Løype: Aleksander Dokset 
● Mannskap: Noëlie Maurin 
● Sponsor: Nora Småge Hilsen 
● IT: Tobias Horelt 
● PR: Ingrid Brørs 
● Økonomi: Mathias Øivind Andresen 
● Erfaringsbank: Johan Landrø (Vestbyen IL)  
● Arena: Anders Gullhav (Vestbyen IL) 

 
Styret for 24/25: 

● Rennleder:  Tobias Horelt
● Løype: Martin Bjellum 
● Mannskap: Håkon Bakke Kjerstad 
● Sponsor: Noeli Maurin 
● IT: Jasper Put 
● PR: Ane Hagset Stavnesli 
● Erfaringsbank: Johan Landrø (Vestbyen IL)  
● Arena: Anders Gullhav (Vestbyen IL) 
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4.1.10 Web 

Saksfremlegger: Webansvarlig  Thomas Tefre

  

Generelt 

Det har tidlegare mangla viktig informasjon om web-rolla på slab. Derfor har ein den 
siste tida oppdatert slab med meir utfyllande informajson. Forhåpentlegvis vil dette 
gjere arbeidet til komande web-sjefar lettare, og sikre at allerie implementerte 
funksjonar ikkje vert gløymd med tida. Ekstra takk til tidlegare web-sjef, Thomas 
Haugen de Lange, for å ha bidrege med dette arbeidet.  

Nettsida har også fått ny URL-lenkje, som 

 

Chronotrack 

Innkjøpet av Chronotrack-systemet har letta tidtakingsarbeidet ved større arrangement, 
som Gråkallen Opp og Marka Rundt. Det har oppstått ein ukjent teknisk feil på ein av dei 
fire tidtakingsboksane. Det blir framleis arbeidd med å finne orsaka til feilen, og rette 
feilen, slik at alle boksane kan brukast på Marka Rundt.  

På anbefaling frå førre styre, har ein gått til innkjøp av oppbevaringsboksar til 
tidtakingsutstyret, for å sørge for sikker oppbevaring og transport av utstyret. Desse er 
no levert, og klar til å takast i bruk.  
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